
Nová radnice, Mariánské nám. 2, jednací místnost 349 

5. června 2024, 14:00-16:00 

 

ZÁPIS 
ze 4. jednání Komise RHMP pro vodní dopravu 

 

Přítomní: Čunát, Pejřil, Hamanová, Prousek, Fojtů, Sahula, Švecová, Pukl, Hrubeš, Ryvola, Altschmied, 

Jedlička, Uher 

Nepřítomní omluvení: Zděradička, Kubala, Němcová, Halva, Vydra 

Nepřítomní neomluvení: Skála, Štalmachová 

 

Program jednání: 

1. Vytvoření povodňového přístaviště pro plovoucí zařízení a pontony – 30 minut 

2. Plavební komora Praha-Staré město – 60 minut 

3. Různé 

 

Předseda komise Matěj Čunát přivítal přítomné a představil program jednání. Navrhl změnu 

programu, konkrétně přesunutí bodu 2 na příští jednání. Bod předkládal ředitel Kubala, který ale kvůli 

nečekané události nemůže dorazit a proto požádal o vypuštění tohoto bodu a přesunutí na příští 

jednání, kde ho představí. Přítomní se změnou programu souhlasili.  

 

1. Vytvoření povodňového přístaviště pro plovoucí zařízení a pontony – 30 minut 

K tématu promluvil Vojtěch Ryvola a představil základní myšlenky uvažovaného záměru. Následná 

diskuse se týkala parametrů zařízení a kladů a záporů jednotlivých lokalit. Ředitel ŘVC Lubomír Fojtů 

prověří možnost financování projektu z prostředků SFDI. 

NÁVRH USNESENÍ: Komise RHMP pro vodní dopravu doporučuje RHMP, aby iniciovala zpracování 

studie proveditelnosti pro vysokovodní stání pro plovoucí zařízení a pontony v intravilánu hl. m. 

Prahy. Komise dále doporučuje, aby RHMP postupovala v koordinaci s ŘVC a MD. Studie 

proveditelnosti by měla prověřit vhodné lokality (především nábřeží Edvarda Beneše). 

VÝSLEDEK HLASOVÁNÍ: 13 pro, 0 proti, 0 nehlasovalo; usnesení přijato 

 

2. Plavení komora Praha-Staré město – 60 minut 

Bod byl přesunut na příští jednání. 

 

3. Různé 

Zuzana Hamanová (STAN) požádala o diskusi k projektu Smíchovské teplárenské, který spočívá 

v instalaci pontonu nesoucího soustavu tepelných čerpadel, která budou pro výrobu energie využívat 

teplo vltavské vody. Realizace takového projektu by významně zúžila vodní cestu, a protože 

k projektu zatím nejsou veřejně dostupné informace, mají členové komise velký zájem o jeho 

prezentaci investorem. Zástupci investora by měli být přizváni k prezentaci na další jednání komise, 

na kterou bude tento bod zařazen. 



Nová radnice, Mariánské nám. 2, jednací místnost 349 

5. června 2024, 14:00-16:00 

 
Na příští jednání bude také zařazeno téma vyhlašování povodňových stupňů, které má velký vliv na 

provoz pražských přívozů a ostatní lodní dopravy v Praze. 

Další jednání proběhne 4. září 2024 od 16:00. 

 

Zapsal: Kryštof Pejřil, tajemník komise 


